
 

Жучковецька загальноосвітня школа 

І-ІІ ступенів 

 

Протокол № 9 

 

16.06.2021 

с. Жучківці 

засідання педагогічної ради 

 

Голова – О.С.Хоманець 

Секретар – Т.П.Репета 

 

Присутні - 12 членів педагогічного колективу 
 

Порядок денний: 

1. Про переведення учнів 1-4, 5-8 класів на наступний рік навчання. 

                                                                                                                          Інформація класних керівників 

2. Про вручення свідоцтв про базову загальну середню освіту здобувачам освіти 9 класів. 

                                                                                                                        Інформація класного керівника. 

3. Про обговорення проєкту Стратегії розвитку Жучковецької ЗОШ І-ІІ ст. на 2021-2026 н. р.. 

                                                                                                                                      Директор Хоманць О.С. 

5. Про ознайомлення з проєктом річного плану роботи шкали на 2021-2022 н. р. 

Директор Хоманць О.С. 

1. СЛУХАЛИ 

Класного керівника 1 класу Безвушко А.В. із інформацією про те, що на початок року в 

класі навчалося  5 учнів, на кінець року – 4 учені. Класний керівник повідомила, що всі 

учні засвоїли програмовий навчальний матеріал, та запропонувала перевести всіх учнів на 

наступний рік навчання 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника 1класу Безвушко А.В. перевести всіх учнів 1класу 

(відповідно до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 2 класу Іванову К.Л.. з інформацією про те, що на початок року в 

класі навчалося 7   учні, на кінець року – 5 учнів. Класний керівник повідомила, що всі учні 

засвоїли програмовий навчальний матеріал, та запропонувала перевести всіх учнів на 

наступний рік навчання. 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника 2класу Іванової К.Л.. перевести всіх учнів 2 класу 

(відповідно до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 3класу Калину Н. В. з інформацією про те, що на початок року в 



класі навчалося  5 учнів, на кінець року – 5учів. Неля Василівна повідомила, що всі учні засвоїли 

програмовий навчальний матеріал, та запропонувала перевести всіх  учнів на наступний рік навчання. 

Калина Н.В.. запропонувала за високі досягнення в навчанні нагородити Похвальним листом 

Никифорова В.В. 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Калини Н.В.  перевести всіх учнів 3класу (відповідно до списку у 

класному журналі) на наступний рік навчання. Нагородити похвальним листом за високі досягнення 

в навчанні Никифорова В.В. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 4 класу Хоманець О.С. із інформацією про кількість учнів на початок 

року 6та кінець року (6, про те, що всі учні засвоїли програмовий навчальний матеріал, 

та з пропозицією перевести  всіх учнів на наступний рік навчання. 

Хоманець О.С. запропонувала за високі досягнення в навчанні нагородити Похвальним листом 

Шелест Соломію Олександрівну. 

УХВАЛИЛИ  

За пропозицією класного керівника Хоманець О.С.. перевести всіх учнів 4класу (відповідно 

до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

Нагородити похвальним листом за високі досягнення в навчанні Шелест Соломію Олександрівну 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 5 класу Репету Т.П., яка повідомила, що на початок року в 5класі 

навчалося 5учнів, на кінець року – 5учнів, що всі учні атестовані з усіх предметів та запропонувала 

перевести 5 учнів на наступний рік навчання. 

 Тетяна Петрівна запропонувала за високі досягнення в навчанні нагородити Похвальним Лопатчук 

Ю.Ю. 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Репети Т.П. перевести всіх учнів 5 класу(відповідно 

до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

Нагородити похвальним листом за високі досягнення в навчанні Лопатчук Юлію Юріївну. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 6 класу Дзюбінську І.А., яка повідомила, що на початок року в 6 класі 

навчалося 8 учнів,  на кінець року - 8 учнів, що всі учні атестовані з усіх 

предметів та запропонувала перевести 8 учнів на наступний рік навчання. 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Дзюбінської І.А. перевести всіх учнів 6класу(відповідно 

до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 7 класу  Дзюбінського А.К., який повідомив, що на початок року в 7 класі 

навчалося 3 учнів, на кінець року - 3 учнів, що всі учні 

атестовані з усіх предметів та запропонувала перевести всіх учнів на наступний рік 

навчання. 



УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Дзюбінського А.К.  перевести всіх учнів 7 класу(відповідно 

до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

СЛУХАЛИ 

Класного керівника 8клас Дзюбінського А.К., який повідомив, що на початок року в 8 класі 

навчалося 5 учнів, на кінець року - 5учнів, що всі учні атестовані з усіх предметів та 

запропонувала перевести всіх учнів на наступний рік навчання. 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Дзюбінського А.К. перевести всіх учнів 8 класу(відповідно 

до списку у класному журналі) на наступний рік навчання. 

2. СЛУХАЛИ 

Класного керівника 9 класу Макарчук І.С., яка повідомила, що на початок року в 9 

класі навчалося 5 учнів, на кінець року - 5 учнів, що всі учні атестовані з усіх предметів та, 

відповідно до наказу МОН від 03 березня 2021р. № 273, усі учні були звільнені від 

проходження державної підсумкової атестації за курс базової загальної середньої освіти. 

Інна Станіславівна запропонувала вручити всім учням свідоцтва про базову загальну 

середню освіту . 

УХВАЛИЛИ 

За пропозицією класного керівника Макарчук І.С. вручити всім учням свідоцтва про базову 

загальну середню освіту . 

3. СЛУХАЛИ 

Директора Жучковецької ЗОШ І-ІІ ст. Хоманець О.С., яка повідомила, що проект Стратегії 

розвитку навчального закладу був розроблений адміністрацією і включає в себе реалізацію 

наступних проектів: «Обдарована дитина» , «Сучасний освітній дизайн» , Проєкт «Співпраця ДНЗ та 

НУШ: педагогіка партнерства» , «Плекаємо патріотів України» ,Проєкт «Добро починається з тебе». 

Стратегія розвитку закладу освіти визначає основні шляхи його вдосконалення та сталого розвитку. 

Вона скеровує педагогів до реалізації ціннісних пріоритетів особистості, задоволення освітніх потреб 

молоді, створення розвивального середовища, у якому б реалізувалася сучасна модель випускника, 

особистості, що володіє технологіями усного та письмового спілкування двома іноземними мовами, 

комп’ютерними технологіями. Також Оксана Степанівна доповіла, що серед учнів, батьків та 

вчителів було проведено анкетування. Результати цього анкетування, недоліки, та пропозиції від 

учнів, батьків та вчителів будуть враховані при затвердженні остаточної Стратегії розвитку 

Жучковецької ЗОШ І-ІІст.  Крім цього, Оксана Степанівна запропонувала створити в навчальному 

закладі експертні групи, які б працювати над доповненням Стратегії, а також залучити до цього 

процесу учнівське самоврядування. 

УХВАЛИЛИ 

Взяти за основу каркас Стратегії Жучковецької ЗОШ І-ІІ ст.., розроблений адміністрацією 

навчального закладу. 

Створити експертні групи з керівників методоб’єднань та небайдужих вчителів для 

подальшого обговорення та доповнення Стратегії. 



Затвердити остаточний варіант Стратегії Жучковецької ЗОШ І-ІІст.на серпневій педраді. 

4.СЛУХАЛИ 

Директора Жучковецької ЗОШ І-ІІ ст. Хоманець О.С., яка повідомила, що річний план роботи школи 

складений відповідно до рекомендацій інституційного аудиту навчальних закладів, і містить наступні 

розділи – аналіз виконання  плану за минулий навчальний рік та структуру річного плану. В свою 

чергу структура річного плану відтворює структуру напрямків роботи внутрішньої системи 

забезпечення якості освіти. Тому кожен навчальний заклад має право самостійно визначати 

структуру річного плану. Річний план включає в себе такі елементи: 

1. Перспективний план внутрішкільного контролю на 2021-2026 н. р.. 

2. План внутрішкільного контролю на 2021-2022 н. р.. 

3. План педрад та нарад при директорі. 

4. Перспективний план вивчення стану викладання предметів на 2021-2030 роки. 

ВИСТУПИЛИ 

Калина Н.В . із пропозицією включити в план роботи школи питання фінансування 

підвищення кваліфікації педагогів, адже це передбачене законодавством. 

Дзюбінська І.А., яка повідомила, що адміністрація навчального закладу постійно звертається 

до засновника з питань фінансування, щодо вивезення сміття, закупівлі комп’ютерів, 

облаштування ресурсної кімнати, реконструкції спортивного майданчика і т. д.. 

УХВАЛИЛИ 

Взяти за основу проєкт річного плану роботи школи на 2021-2022н.р. 

 

Голова педради                  О.С.Хоманець 

Секретар                 Т.П.Репета 


